

(Programme Review) by the Department of Indian Affairs and Northern Development for the latest year for which Parliament approved departmental expenditures.

No. 9—Mr. Broadbent—March 7, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the latest evaluation report of the Programme to Enhance Productivity (PEP).

No. 10—Mr. Broadbent—March 7, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the latest evaluation report of the Industrial Research and Development Incentives Programme (IRDIA).

No. 11—Mr. Broadbent—March 7, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the latest evaluation report of the Programme of the Advancement of Industrial Technology (PAIT).

No. 16—Mr. Broadbent—March 7, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the latest evaluation report of the Subsidies Programme under the Emergency Gold-Mining Assistance Act (EGMA).

No. 23—Mr. Rodriguez—March 7, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the latest evaluation report of the General Adjustment Assistance Programme (GAAP).

No. 28—Mr. Orlikow—March 7, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the latest evaluation report of the Canada Manpower Mobility Programme.

No. 136—Mr. Dinsdale—March 7, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of all correspondence, telegrams, memoranda and other documents received by the Government on the subject of the new postal code and the replies thereto.

No. 141—Mr. Broadbent—March 7, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of the Automotive Adjustment Assistance Programme (AAA), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

No. 143—Mr. Broadbent—March 7, 1973

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of the Ship Construction Subsidy Programme (SCSP), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

res A, B, X) de la prévision des programmes (Révision des programmes) du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien pour la dernière année et dont le Parlement a approuvé les dépenses.

N° 9—M. Broadbent—7 mars 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production du dernier rapport d'appréciation du Programme pour l'accroissement de la productivité (PEP).

N° 10—M. Broadbent—7 mars 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production du dernier rapport d'appréciation du Programme stimulant la recherche et le développement industriel (IRDIA).

N° 11—M. Broadbent—7 mars 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production du dernier rapport d'appréciation du Programme pour l'avancement de la technologie (PAIT).

N° 16—M. Broadbent—7 mars 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production du dernier rapport d'appréciation du Programme de subventions en vertu de la Loi d'urgence sur l'aide à l'exploitation des mines d'or (EGMA).

N° 23—M. Rodriguez—7 mars 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production du dernier rapport d'appréciation du Programme général d'aide de transition (GAAP).

N° 28—M. Orlikow—7 mars 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production d'un exemplaire du dernier rapport d'estimation du programme de mobilité de la main-d'oeuvre du Canada.

N° 136—M. Dinsdale—7 mars 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de toute la correspondance et de tous les télégrammes, memorandum et autres documents reçus par le gouvernement au sujet du nouveau code postal ainsi que les réponses y afférentes.

N° 141—M. Broadbent—7 mars 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur le programme d'aide de transition à l'industrie de l'automobile (AAA) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.

N° 143—M. Broadbent—7 mars 1973

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur le programme d'aide à la construction de navires (SCSP) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.